
Skolebestyrelsesmøde Svinninge Skole 

13. december 2023 kl. 17.00 – 19.30 
Bemærk mødet erstatter bestyrelsesmødet 29.11.2023 

Deltagere: Anja Olsen, Naja Hoffmann, Nanna Westi, Betina Elmdam, Eleverne: Zubaidah, 
Haley, Nora, Lærke og Søren KC og Sarah 

Ikke deltagende: Søren Lykkehøj, Thomas Breining 

Dagsorden: 

1. Velkommen til nyt bestyrelsesmedlem 
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 
- Godkendt 

 
3. Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt 
 

4. Orientering Økonomi, bilag. Søren KC 

Orientering om økonomien og den nye tildelingsmodel ved Søren 

Kort orientering om budget 2024 

5. Elevråd – oplæg og debat 
Elevrådet har været rundt og tale med klasserne. 
 

• Skillevægge på hjul Samlingssalen, så gerne hver klasse sit sted. 
• Hyggesteder/ bænke, borde til læringsmiljøerne på gangene. Især ved Fysik. 
• Hynderne trænger til en udskiftning fra eks, H/D holdet, 
• Engelsk-lokalet trænger til en kærlig hånd. Nye stole og borde. 
• Eleverne ønsker store grå skabe til Chromebooks væk. 

 
Elevrådet ønsker bedre internet og bedre skærme i klasserne. 
Elevrådet ønsker mere lys på toiletterne, 8.klasserne puffer derind, og udluftning og at 
rengøringen Sofia ikke må låse dem. 

Udskolingen mangler noget at lave især indendørs.  

Der bliver spurgt til, om der er gallafest i år. 
 
Søren tager en dialog med brandmyndighederne inden uge 5. 
 
 
 



 

6. Grill og Gløder. Anja  

Det stables på benene igen, og der er forslag om 3.onsdag i januar – den 17.1.2024. kl. 
17-18.30 Snobrød og syltetøj, Et arrangement hvor hele byen er inviteret. 1-1½ times 
varighed.  

Anja sender en indbydelse ud som både skal til børn og voksne. Nora og Haley er med til 
at hjælpe. Indbydelsen ud på Svinninge Siden, Facebook, Brugsen og Flyers ud evt. fra 
kontaktklasserne. 

7. Evaluering af Kvalitets- og udviklingsdialog med politikerne. Søren KC 

Der var en stærk repræsentation af elevrådet med til mødet. De fremlagde BTC og 
arbejdet med dette. Der er stor ros til elevrådet for deres engagement! Der er ikke 
kommet en officiel evaluering endnu. 

8. Administrativt fællesskab (orientering) Søren KC 

Der er sket ændringer i de administrative fællesskaber. Der er lavet tre nye centre, hvor 
Svinninge Skole er i Afd. Vest.  

9. Underretninger (orientering) Søren KC 

Der har været sagsbehandlere ude for at fortælle personalegruppen omkring 
underretninger, og derfor vil der være mere fokus på at få sendt underretninger afsted, 
hvis der er bekymring. 

10. Mulighed for morgengymnastik Søren L 

Bestyrelsesformanden har ønsket punktet på dagsordenen, men er blevet forhindret i 
deltagelse i dag. Punktet er udskudt. 

11. Hvordan får vi flere elever til skolen? -punktet tages med til næste bestyrelsesmøde. 

Elevrådet tager det med i elevrådene. 

- Ideer indtil videre fra elevrådet: 
- Interviews af elever, lave en blog, hvor der fortælles om skolen, 

hvordan man lærer osv.  
12. Indskrivning status. Søren KC 

For nuværende har vi flere elever ind end ud.  

Der er ikke en status på, hvilket elevtal der er i kommende 0.klasse 24/25. 

Der er overvejelser om at lave en god bro fra børnehaven til skolen.  



 

13. Årsplan skolebestyrelsen 

På kommende bestyrelsesmøde drøftes indskrivning og principper.  

14. Eventuelt  

  

De næste skolebestyrelsesmøder: 31/01, 28/02, 20/03, 24/4, 29/5 

 

 


